
 

 

 

PREGUNTES ESCRITES QUE PRESENTA EL GRUP POLÍTIC MUNICIPAL COMPROMÍS PER 

NOVELDA AL PLE ORDINARI DE L’AJUNTAMENT DE NOVELDA DEL 7 DE MARÇ DE 2017 

1.- S’està cobrint el mateix servei d’ajuda a domicili per part d’una empresa privada que 

prestava anteriorment l’Ajuntament amb personal propi? S’està cobrint la mateixa quantitat 

d’hores? Es va incloure alguna clàusula en la contractació d’este servei perquè l’empresa 

adjudicatària assumira el personal que feia este servei per a l’Ajuntament? 

2.- En la Junta de Govern Local de 20 de gener s’aprova l’abonament als alumnes del TAPIS de 

la subvenció corresponent als mesos de setembre, octubre, novembre i desembre de 2016 per 

valor de 1.275 euros. A què es deu el retard en el pagament d’unes quantitats tan xicotetes? 

No es podrien pagar a mensualitat vençuda? 

3.- En la mateixa J.G.L. s’aprova el pagament de 40.000 euros corresponents a hores 

extraordinàries a personal divers de la casa. S’han incrementat o s’han reduït les hores 

extraordinàries si les comparem amb el mateix període de l’any 2015? 

4.- En el plenari de gener d’enguany el Regidor de Serveis econòmics i administratius, el Sr. 

Moreno, va afirmar textualment que “hay una evidente falta de control en el chequeo diario, 

semanal, mensual del cumplimiento de la jornada de trabajo”. Vol dir vosté que a causa de la  

falta d’eixe control diari, setmanal i mensual es produeixen incompliments de treball per part 

del personal de l’Ajuntament? De qui és la responsabilitat que no es produïsca eixe control al 

qual vosté al·ludia? Quines mesures ha posat en marxa per a controlar els horaris del personal 

de l’Ajuntament? I per als  regidors amb dedicació parcial, es produeix també la mateixa falta 

de control? 

5.- Sr. Regidor de Normalització Lingüística, ja li hem informat en alguna ocasió que la web de 

l’Ajuntament mostra continguts diferents segons la llengua utilitzada, amb continguts 

desactualitzats per als usuaris del valencià. Per posar-li un exemple, en la versió valenciana 

l’última acta de plenari és la de maig de 2016 i no hi ha cap acta de Junta de Govern Local. Ni 

tan sols li estem demanant que penge les actes traduïdes al valencià, sinó que quan es penge 

un nou contingut es faça simultàniament per a tota la ciutadania, independentment de la seua 

preferència lingüística. No considera vostè que és una discriminació a una part de la població? 

Per què no ha atés, fins el moment,  els nostres precs? Com i quan pensa posar-hi solució? 

6.- Ens poden informar quantes sol·licitud de bonificació del 50% sobre el rebut de la brossa 

s’han presentant fins el moment? 

7.- Què li haguera costat a l’Ajuntament de Novelda adherir-se a la plataforma d’administració 

electrònica que ofereix la Diputació d’Alacant? 

8.- El passat gener, coincidint amb el darrer temporal de pluges, es van produir algunes 

actuacions al camí vell del Castell, consistents fonamentalment en la tala i l’arreglo d’alguns 

pins. Hi ha informes tècnics que avalen la tala d’almenys dos pins quasi centenaris? 



SR. ALCALDE-PRESIDENT DE L’EXCM AJUNTAMENT DE NOVELDA 

9.- Per què es va començar l’actuació pel xalet de familiars directes del Sr. Alcalde, amb la tala 

d’un pi que, al nostre entendre, no presentava una inclinació major que altres del camí vell que 

encara continuen en el seu lloc? 

10.- Per què s’ha iniciat una actuació puntual començant pel xalet de familiars directes del Sr. 

Alcalde quan en l’Ajuntament consten queixes des de fa anys d’altres propietaris de cases que 

donen al camí vell a causa de l’existència de pins amb un grau d’inclinació que podria suposar 

un perill per a estes propietats? 

11.- Per què dita actuació en el xalet de familiars del Sr. Alcalde es fa un diumenge, amb les 

hores extraordinàries per al personal de la casa que això comporta? Quantes hores 

extraordinàries i quin ha sigut el cost extra de la tala del pi que estava al costat de la tanca de 

l’esmentat xalet? 

12.- Per què la llenya del pi s’ha apilat en el xalet de familiars directes del Sr. Alcalde per a ús 

personal? S’han fet també petites actuacions d’obra en la tanca del xalet per part de personal 

de l’Ajuntament, Sr. Alcalde? 

13.- No creu, Sr. Alcalde, que ha aprofitat els recursos públics per a actuar sobre una propietat 

personal o familiar i/o que ha fet prevaldre la solució del seu problema amb recursos públics 

per damunt del problema d’altres propietaris que amb anterioritat havien exposat les seues 

queixes a l’Ajuntament? Sr. Alcalde, considera ètica esta actuació? 

14.- Sr. Regidor de Medi Ambient, va autoritzar vostè aquesta actuació del diumenge 22 de 

gener?  En cas contrari, era coneixedor de la mateixa aleshores, o quan va ser informat? 

15.- El passat dia 22 de febrer va tindre lloc una reunió amb el Director General de Política 

Lingüística i Gestió del Multilingüisme a la qual estava convocat l’Ajuntament de Novelda, junt 

a uns altres municipis, per a parlar sobre les Escoles Oficials d’Idiomes a les comarques del Sud. 

Ens poden informar dels continguts de la reunió i de les aportacions que l’Ajuntament de 

Novelda va fer referides a la secció (abans anomenada aulari) del nostre poble? 
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